
Notulen	bijeenkomst	brede	projectgroep	Participatie	Pilot	Duivelseiland	/	Joh.	Vermeerbuurt		
Locatie:	Huize	Lydia	
Datum:	21	mei	2019	
	
Aanwezigen	
Ben	ten	Berge:	bewoner	en	onderhouder	van	de	plantsoenen	op	het	J.	Vermeerplein.	
Joris	Marsman:	burger	en	verbonden	met	het	wijkcentrum,	voelt	zich	verantwoordelijk	voor	de	
Participatie	Pilot.	
Winnie	Scheffmann:	bewoner	en	projectmanager	in	communicatie,	reclame	en	design.		
Inez	Kort:	bewoner	en	vertegenwoordiger	van	vorige	bewonerscommissie	van	Duivelseiland.	
Trudes	Heems:	bewoner,	buurtfeestorganisator	en	gepromoveerd	in	participatie	en	co-creatie.		
Steven	Kalter:	bewoner.	
Annemieke	Aarsman:	bewoner	
Anke	Heezius:	bewoner.	
Elisabeth	Koop:	gebiedsmakelaar	Museumkwartier	(Voorzitter)	
Eva	Eldering:	trainee	van	gebiedsteam	Oud-Zuid	(Notulist)	

	
De	subgroepjes	zijn	verdeeld,	hierin	zijn	quickwins	te	behalen:		

Ø Subgroep	handhaving:	Staat	nog	even	op	Hold,	vanwege	de	rechtszaak	tegen	Five	
Brother’s	Fat.	Er	wordt	met	de	advocaat	besproken	hoe	de	Participatie	Pilot	in	verhouding	
staat	tot	de	rechtszaak.	

Ø Subgroep		enquête	:	Trudes,	Winnie,	Joris	en	Elisabeth.	Zijn	gaan	praten	met	OIS.		
Ø Subgroep	fietsparken:	Anke,	Annemiek,	Winnie,	Joris,	Eva.	
Ø subgroep	afval:	Ben,	Stefan	en	Eva.	

	
Notes:		

Ø Als	je	als	subgroep	geld	nodig	hebt,	moet	dit	op	tijd	worden	aangevraagd	bij	de	
gemeente.		

Ø Stefan	stelt	voor	om	de	notulen	te	plaatsen	op	het	archief	van	de	website.	Deze	krijgt	hij	
aangeleverd	van	Eva.	

Ø De	sub-groepjes	worden	in	contact	gebracht	met	de	nodige	contactpersonen/afdelingen	
van	de	gemeente	door	Eva	en	Elisabeth.	Subgroep	enquête	wordt	in	contact	gebracht	met	
OIS.	Subgroep	afval	wordt	in	contact	gebracht	met	afdeling	afval	&	hergebruik.	Subgroep	
fiets-parkeren	vervolgt	het	contact	met	afdeling	fietsparkeren.	

	
To	do:		

Ø Er	wordt	met	de	advocaat	van	de	rechtszaak	met	Five	Brothers	Fat	overlegd.	
Ø De	subgroepjes	plannen	zelfstandig	een	afspraak	in	om	bij	elkaar	te	komen.	Hier	wordt	10	

juli	verslag	van	gedaan.	
Ø De	notulen	en	het	verslag	van	februari/maart	wordt	voor	een	laatste	keer	gecheckt.	

Daarna	plaatst	Steven	die	op	het	prikbord	(van	de	website).	Ook	mailt	Elisabeth		het	
verslag	van	de	twee	bijeenkomsten	aan	alle	aanwezigen	van	de	bijeenkomst.	

Ø Het	plan	van	aanpak	wordt	ook	aangepast	door	Elisabeth	en	daarna	plaatst	Steven	die	
online.		

Ø 10	juli	16:30	vindt	de	volgende	bijeenkomst	plaatst.	Eva	vraagt	Philia	om	de	oude	
agendaverzoeken	te	verwijderen	en	deze	er	in	te	zetten.	Philia	zal	ook	kijken	of	de	
Marimba	weer	gereserveerd	kan	worden.		
	

	


